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Protokoll från styrelsemöte med Loftahammars Golfklubb och 
Loftahammars Golf AB den 10 september 2023 kl 18-19 
 

Plats: LGK  

Närvarande fysiskt:                  

Svante Gustafson, ordförande  

Claes Asklöf 

Eva Malmström  

Ossian Nilsson  

Marie Samuelsson 

 

Sara Stenbeck, sekreterare/tf klubbchef 

 

Närvarande digitalt:                  

Katarina Liden  

Tommy  
 

Frånvarande 

Åsa Johansson 

Johan Grevelius 

 
§48 Mötet öppnades av ordförande Svante Gustafson som hälsade alla välkomna. 

 

§49 Förslag till dagordning presenterades och godkändes.  

 

§50 Till sekreterare valdes Sara Stenbeck. 

 

§51 Till justeringsperson valdes Claes Asklöf. 

 

§52 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  
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 §53 Enkel summering cafe: Medlemmar och gäster är mycket positiva till caféet. 
Personalen tycker att det har varit en bra säsong och trivs med sitt arbete. Ska vi 
fortsätta med cafét i egen regi krävs det vissa förbättringar.  

 

Några av dessa är: 

Nya mikrovågsugnar 

Nya ugnar 

Fler ventiler för bättre luft i köket 

En diskmaskin till 

Komplettera husgeråd 

 

I år har det varit tre heltidsanställda under högsäsong. Utöver det har vi 
kompletterat med två personer vid behov under lunchtid. Under för och 
eftersäsong är caféet bemannat med en personal. Även personal från banan har 
resursförstärkt i caféet vid behov. 

 

Fördelar med café i egen regi är bla: 

Helhet med bra service 

Lättare vid paketbokningar spel och mat. 

Enklare att påverka vad vi vill erbjuda 

 

Nackdelar med café i egen regi är bla: 

Sårbar ekonomi som är beroende av osäkra faktorer som väder, inflation och 
kundnöjdhet 

Mer personal att hantera och rekrytera 

Ökad arbetsbelastning för befintlig personal 

 

§54 Vi diskuterade medlemsutveckling och framtid på vår klubb. Vår 
klubbrådgivare Gary Cosford kommer vid nästa styrelsemöte 9 november för att 
titta på hur vi kan jobba med medlemsutveckling. Vi vill gärna veta hur vi ska 
tänka med erbjudande till de som inte är medlemmar. 

 

§55 Klubbchefens rapport: 

Bana: Banan är fin och får mycket beröm. Just nu växer gräset mycket och vi 
klipper allt vi kan. I helgen har vi tagit in sommarjobbare för att hinna klippa över 
ruffen.  

Bunkrar: Personalen tycker att greenbunkrarna är bra. De är lättare att sköta och 
dränerar mycket bättre vid nederbörd. Nu på hösten kommer det vara viktigt att 
hålla undan organiskt material i dem. Medlemmar och gäster är också nöjda och 
många uttrycker att de gör banan ännu vackrare. 

Dammar: Ett företag är intresserade av att komma och plocka upp bollar i 
dammarna. För varje boll de hittar får vi 50 öre. 
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Här ser ni en sammanställning av intäkterna tom augusti i jämförelse med samma 
period 2022 och 2021. På kostnadssidan är det inte något nytt okänt som sticker 
ut, utan de kostnader som ökat i år är banmateriel ca 100 tkr och 
förbrukningsinventarierna 50 tkr  

till cafét.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
§56 Rapport från kommittéer: 

a. Sponsorkommittén: Sponsringen ligger i linje med tidigare år. Inför 2024 
är det många avtal som ska skrivas om. 

 

b. Tävlingskommittén: Inget nytt. 

 

c. Damkommittén: Har haft avslutning med dam bjuder herre. Alla är mycket 
nöjda med avslutningen. Hela året har det varit många deltagare. Damerna 
har även varit på träningsläger i Tobo. Det var 14 damer som var med på 
träningslägret. 

 

d. Herrkommittén: Gubbgolfen har haft avslutning med räkmacka. Alla är 
mycket nöjda.  

 

e. Bankommittén: Nästa möte i september där vi kommer titta på  
förbättringar som kan genomföras under hösten/vintern. 

 

f. Juniorkommittén:  Juniorresa i oktober till Ekerum. Juniorträningen håller 
på en bit in i oktober på onsdagar klockan 18. Inför 2024 är önskemålet 
att juniorträningen inte tar uppehåll i juli samt att information om våra 
aktiviteter skickas ut via mejl i början på säsongen. Vi kommer erbjuda 
”grönt kort kurs” för åk 3 i loftahammars skola under nästa läsår. 
Finansierar gör ”insamlingsstiftelsen för barn och ungdomar i 
Loftahammars skola och förskola”. 
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g. Resursgruppen har arbetat hela sommaren med ett litet uppehåll under 
högsäsong. 

 

§ 57 Elbilsladdarna har under försommaren varit ur funktion vid några tillfällen. Felet är 
lokaliserat och avhjälpt. Solcellerna producerar el och när bilarna laddar dagtid ger vår 
solel direkt en ekonomisk vinning. 
 

2022 sålde vi el för 120 tkr och köpte el för 92 tkr. Vi gjorde alltså en vinst på 28 tkr tack 
vare att elpriset var högt. 

 

Per augusti 2023 har vi köpt el för 74 tkr och sålt el för 62 tkr, varav hälften kommer 
från laddstolparna. Elpriset hos Eon är lägre i år än förra året.  Den el vi säljer vi 
laddstolparna får vi 4:- per kilowatt för, vilket delvis kompenserar det låga elpriset hos 
Eon. 

 

§ 58 Svante, Tommy och Anders åker till Motala GK på studiebesök 21/9 för att titta på 
robotgräsklippare som klipper fairway och ruff. 
 

§ 59 Några i styrelsen är intresserade av att åka på smålands Golfförbunds Golfting 

 

§60 Övriga frågor:  

 

• Minigolfbana: Vår befintliga minigolfbana är helt slut och vi behöver investera i 
en ny. Minigolfbanan utnyttjas av många och kan vara ett första insteg för att 
komma till vår anläggning. Många som spelar minigolf handlar även i vårt café. 
Ossian har tagit fram ett förslag som vi jobbar vidare med. 

 

• Joakim och Johan har träffat representanter från Kaggebos under sommaren. 
Förenklat kan man säga att de var positiva om två saker kunde uppfyllas: 

 

1. Det inte drabbade Kaggebo ekonomiskt 

2. Anslutning till Kaggebo inte medför olägenhet för de boende. 
 

En närmare anslutning skulle gynna Loftahammar och  Kaggebo genom kortare 
avstånd till viktig samhällsservice såsom: 

- Restauranger 

- Livsmedelsbutik  

- Golfklubben  

- Räddningstjänsten med mera.  

 

Just nu saknas finansiering till projektet. Detta är en fråga vi fortsätter jobba med 
långsiktigt. 
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• Loftahammars golfklubb kommer att söka till svenska golfförbundets satsning 
”bättre spelupplevelse” igen 2024. 

 

§ 61 Nästa möte 9 november kl 19.00 

 

 
 

 

 

 

Svante Gustafson          

Ordförande 
 

 

 

Claes Asklöf       Sara Stenbeck 

Justeringsperson     Sekreterare 


